

Title (en)

Transport unit consisting of a tray-like support and wire clamping element for bottle stoppers.

Title (de)

Transporteinheit, bestehend aus einem tablettartigen Träger und auf dem Träger angeordneten Sektflaschen-drahtbügeln.

Title (fr)

Ensemble de transport composé d'un support en forme de plateau et de muselets.

Publication

**EP 0254283 A2 19880127 (DE)**

Application

**EP 87110580 A 19870722**

Priority

DE 3624983 A 19860724

Abstract (en)

The transport unit consists of a tray-like support (9) and wire clamping elements (1) for champagne bottle stoppers arranged on the support. The wire clamping elements have lugs (3) in the region of their free limb ends, which lugs are penetrated by wire ring parts (4) and the support is provided with parallel paths (10), each path having a depressed surface region (11) and raised surface regions (12) arranged on both sides of said depressed surface region and the ring parts contact the depressed region. A transport unit is to be provided which is distinguished by a low stacking height and in which it is guaranteed during transportation that the wire clamping elements neither slip nor tilt nor are they deformed. The object is achieved in that the ring parts (4) rest against the depressed region (11) at least over a part (14) of the latter. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Transporteinheit, die aus einem tablettartigen Träger (9) und auf dem Träger angeordneten Sektflaschendrahtbügeln (1) besteht, wobei die Bügel im Bereich ihrer freien Schenkelenden Ösen (3) aufweisen, die von Drahtringteilen (4) durchsetzt sind und der Träger mit parallelen Bahnen (10) versehen ist, jede Bahn einen vertieften Oberflächenbereich (11) und beidseits hierzu angeordnete erhöhte Oberflächenbereiche (12) aufweist und die Ringteile den vertieften Bereich berühren. Es ist Aufgabe der vorliegenden Erfindung, eine Transporteinheit der genannten Art zu schaffen, die sich durch eine geringe Stapelhöhe auszeichnet und bei der beim Transport gewährleistet ist, daß die Drahtbügel weder verrutschen oder kippen, noch deformiert werden. Gelöst wird die Aufgabe dadurch, daß die Ringteile (4) zumindest über einen Teil (14) des vertieften Bereiches (11) an diesem anliegen.

IPC 1-7

**B65D 1/36; B65D 85/62; B65D 55/06**

IPC 8 full level

**B65D 1/36** (2006.01); **B65D 55/06** (2006.01); **B65D 71/70** (2006.01); **B65D 85/00** (2006.01); **B65D 85/62** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65D 55/063** (2013.01); **B65D 71/70** (2013.01); **B65D 85/00** (2013.01)

Cited by

FR2789865A1; DE4215611C2; DE4015328A1; WO2009138529A1

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR IT

DOCDB simple family (publication)

**DE 3624983 C1 19880107**; DE 3773285 D1 19911031; EP 0254283 A2 19880127; EP 0254283 A3 19890322; EP 0254283 B1 19910925;  
ES 2026871 T3 19920516

DOCDB simple family (application)

**DE 3624983 A 19860724**; DE 3773285 T 19870722; EP 87110580 A 19870722; ES 87110580 T 19870722